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Zápisnica zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Banskej Štiavnici, 

konaného dňa 23. mája 2024 v zasadacej miestnosti radnice 

 

 

 

Program:  

1. Otvorenie 

2. Návrh VZN mesta Banská Štiavnica o organizovaní miestneho referenda  

3. Vyhlásenie referenda na základe petície občanov  

4. Návrh na rozpočtové opatrenie č. 4/2024 

5. Rôzne 

6. Záver                                                                       

 

 

Prítomní: 

Mgr. Nadežda Babiaková, primátorka mesta  

 

poslanci MsZ: RNDr. Pavel Bačík, Mgr. Viera  Göndöčová, Mgr. Ing. Ján Krátky, Helena   

                        Koťová, Mgr.  Martin Macharik,   Miroslava Majerská, Štefan Mičura, Mgr.   

                        Lukáš Pellegrini   

Ospravedlnení: Ľubomír Barák, Mgr. Peter Ernek, JUDr. Dušan Lukačko, Mgr. Mikuláš Pál 

 

Na rokovaní bola 67 % účasť  

  

Mgr. Henrieta Godová, poverená zastupovaním prednostky MsÚ         

Ing. Marián Láslo, hlavný kontrolór mesta  

PhDr. Peter Šemoda, náčelník MsP 

 

Oddelenia MsÚ:                    Mgr. Jozef Siska, odd. organizačné, VS a SV 

                                               PhDr. Katarína Harvanová, vedúca odd. organizačné, VS a SV  

                                               Mgr. Miroslava Sláviková, vedúca odd. ekonomického  

                                               Mgr.&Mgr. Martina Kováčiková, vedúca odd. správy majetku 

                                               RNDr. Zuzana Šušková, odd. RRaMV 

                                               JUDr. Emília Jaďuďová, právnik mesta 

Mgr. Michal Kríž, odd. KŠaMK  

 

Zapisovateľka:                       Eva Turányiová       

 

Ďalší prítomní:  

VIO TV 

J. Vodnáková, TASR 

 

 

1. Otvorenie 

 

Zasadnutie Mestského zastupiteľstva (ďalej len MsZ) o 13.06 hod. otvorila a viedla 

primátorka mesta Mgr. Nadežda Babiaková. Privítala poslancov MsZ a ostatných 

prítomných. Skonštatovala, že je prítomných 7 poslancov a MsZ je uznášaniaschopné.  

Z neúčasti sa ospravedlnili poslanci: Ľ. Barák, Mgr. P. Ernek, JUDr. Dušan Lukačko a Mgr. 
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M. Pál.  Neskôr prišiel poslanec Mgr. M. Macharik. Primátorka mesta prečítala program 

rokovania, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli mesta.    

Ďalej navrhla: 

Návrhovú komisiu v zložení: Štefan Mičura, predseda, RNDr. Pavel Bačík, člen, Helena 

Koťová, členka.  

Za overovateľov zápisnice boli určení poslanci: Miroslava Majerská a Mgr. Lukáš Pellegrini.   

V zmysle rokovacieho poriadku, tretej časti, bodu VIII., odseku 18 určila hlasovanie 

spôsobom automatizovaného systému hlasovania.   

Zápisnicu z rokovania písala Eva Turányiová, zamestnankyňa Mesta.     

Hlasovalo sa o návrhu programu rokovania MsZ, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli + 

zložení návrhovej komisie.  

Iné návrhy na zmenu programu neboli predložené a Mestské zastupiteľstvo prijalo   

 

Uznesenie č. 53/2024 

 

Mestské zastupiteľstvo  

A. S c h v a ľ u j e  

1. program rokovania zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Banskej Štiavnici  s dátumom 

23. máj 2024,  

2. návrhovú komisiu v zložení:  

     Š. Mičura, predseda komisie, RNDr. P. Bačík, člen, Helena Koťová, členka     

 

Hlasovanie:  

Prítomných 7, hlasovalo 7 za 7, proti 0, zdržal sa 0 

 

2. Návrh VZN mesta Banská Štiavnica o organizovaní miestneho referenda  

 

Písomný návrh tvorí prílohu zápisnice. Predložila ju a spravodajstvo k bodu podala Mgr. N. 

Babiaková, primátorka mesta, spracovateľkou je Mgr. H. Godová, poverená zastupovaním 

prednostky MsÚ a Mgr. J. Beňová, odd. organizačné, VS a SV.   

Návrh VZN je spracovaný všeobecne, bude platný aj pre iné prípady referenda, 29. 4. 2024 

bol zverejnený na úradnej tabuli mesta. Počas 10 dňovej lehoty na pripomienkovanie neboli 

doručené žiadne pripomienky. Zdôraznila, že účinnosť VZN bude dňom vyvesenia na úradnej 

tabuli mesta, t. j. 24. 5. 2024. 

Diskusia:  

RNDr. P. Bačík – upozornil na dosiahnutie potrebného počtu poslancov na schválenie VZN.  

Mgr. N. Babiaková – na schválenie sú potrebné 3/5 prítomných poslancov.  

Ing. Mgr. J. Krátky – spýtal sa, kedy naposledy bolo v Banskej Štiavnici miestne 

referendum? 

Mgr. N. Babiaková – myslí si že raz, ale nebolo platné, resp. nebolo vôbec.  

Mgr. L. Pellegrini – určite všetci chceme, aby ľudia, ktorí tu žijú a navštevujú Banskú 

Štiavnicu, mohli využívať plaváreň a plávanie. Uskutočnilo sa pracovné stretnutie k projektu 

plavárne, návrh spĺňa všetky predpoklady, aby objekt ponúkal všetky možnosti využitia 

plavárne a wellnesu + detské centrum. Netreba zabudnúť ani na ZŤP, pre ktorých je teraz 

plaváreň nevyhovujúca. Modernizácia je potrebná, sme pred schvaľovaním referenda, je to 

nástroj, ktorý majú občania. Z jeho pohľadu rekonštrukcia bude stáť veľa, ale modernizácia 

plavárne je potrebná.  

Mestské zastupiteľstvo bez zmien a doplnkov prijalo    

 

Uznesenie č. 54/2024 
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Mestské zastupiteľstvo  

A. U z n á š a   s a 

     na Všeobecne záväznom nariadení mesta Banská Štiavnica č.  3/2024  o organizovaní      

     miestneho referenda.    

Hlasovanie:  

Prítomných 8,  hlasovalo 8 za 8, proti 0, zdržal sa 0 

 

3. Vyhlásenie referenda na základe petície občanov  

 

Písomná správa tvorí prílohu zápisnice, predložila ju  a spravodajstvo k bodu podala Mgr. N. 

Babiaková, primátorka mesta, spracovateľkou je Mgr. H. Godová, poverená zastupovaním 

prednostky MsÚ a Mgr. J. Beňová, odd. organizačné, VS a SV.    

Na Mestský úrad bola dňa 18. 4. 2024 doručená petícia na vyhlásenie miestneho referenda 

s otázkou: „Súhlasíte s tým, aby mesto Banská Štiavnica zachovalo mestskú plaváreň, otvorilo 

a samo ju prevádzkovalo – Kúpele-plaváreň, Mládežnícka 10, 969 01  Banská Štiavnica?“ 

Petícia obsahovala 3 737 podpisov na 373 petičných hárkoch. 

Miestne referendum (s povinnosťou obecného zastupiteľstva vyhlásiť ho) môže iniciovať  

petícia skupiny obyvateľov obce, ktorá obsahuje aspoň 30 % oprávnených voličov. Takýmto 

voličom je obyvateľ obce, ktorý má trvalý pobyt v obci a ktorý najneskôr v deň konania 

volieb dovŕši 18 rokov veku (§ 3 a § 163 zákona č. 180/2014 Z. z. o podmienkach výkonu 

volebného práva). Petícia musí obsahovať náležitosti podľa zákona č. 85/1990 Zb. o petičnom 

práve. Petíciu overujú aspoň traja poslanci určení obecným zastupiteľstvom, ktorí nesmú byť 

členmi petičného výboru, a starosta (§ 11a ods. 3 zákona o obecnom zriadení). 

Na základe uvedeného MsZ schválilo overovateľov petície. 

Po kontrole petičných hárkov overovatelia petície konštatovali, že petícia je platná, o čom je 

spísaná zápisnica a preto je potrebné, aby MsZ vyhlásilo miestne referendum.  

Termín konania referenda navrhujeme na 29. 6. 2024 v súlade s VZN o organizácii miestneho 

referenda. Výdavky na uskutočnenie referenda sa budú hradiť z rozpočtu mesta Banská 

Štiavnica, odhadovaný náklad predstavuje sumu 10 000,- €. Mestu Banská Štiavnica bola 

doručená žiadosť predkladateľa petície, v ktorej žiada spojenie miestneho referenda s voľbami 

do Európskeho parlamentu, ktoré sa konajú dňa 8. 6. 2024 alebo ho presunúť na druhú 

polovicu septembra 2024. Uvedené však neumožňuje zákon.  

Diskusia:  

Mgr. V. Göndöčová – spýtala sa, ktoré ustanovenie zákona hovorí, že to musí financovať 

mesto? Je to vyvolaná investícia. Nerozumie otázke, ktorá má byť predmetom referenda. 

Chce sa plaváreň predať alebo zbúrať? Otázka je zbytočná, referendum bude neplatné, 

financie sa minú. V tomto stave sa plaváreň nedá prevádzkovať.  

Mgr. N. Babiaková – je to miestne referendum, ide o originálnu kompetenciu.    

Mgr. V. Göndöčová -  sú to mestské peniaze, ktoré budú neefektívne vynaložené.  

Mgr. L. Pellegrini – faktickou pripomienkou na poslankyňu Mgr. V. Göndöčovú, má taký 

istý názor, peniaze budú vynaložené zbytočne. Poďme do nového projektu.  

Š. Mičura – poslanci sú od toho, aby „nečušali“. Nechce to podceňovať, referendum si váži 

ako nástroj demokracie. Otázka odzrkadľuje úroveň ľudí, ktorí ho organizujú.  Od vedenia 

mesta očakáva zdôvodnenie krokov, ktoré sa udiali, lebo ľudia nevedia, ako to prebiehalo. 

Referendum vytiahne 10 tis. € z vrecka ľudí, nepomáha to k riešeniu problému a situácie.  

RNDr. P. Bačík – stotožňuje sa s uvedeným, referendum bude v dobe, keď sa dotvára 

projektová dokumentácia, bolo verejné obstarávanie, šumy sú neopodstatnené, snaha všetkých 

je, aby plaváreň fungovala v zmysle legislatívy.  

https://www.vssr.sk/main/goto.ashx?t=27&p=4058261&f=3
https://www.vssr.sk/main/goto.ashx?t=27&p=4059587&f=3
https://www.vssr.sk/main/goto.ashx?t=26&p=1013996&f=3
https://www.vssr.sk/main/goto.ashx?t=27&p=1898528&f=3
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Ing. Mgr. J. Krátky – občania pozerajú VIO TV, nechce aby si mysleli, že referendum 

poslanci nechcú, ale za akých okolností a aká je otázka? Občania nie sú zorientovaní, čo je 

pripravené, čo sa ide robiť. Nejde sa nič rušiť, zatvárať. Poslanci nemajú inú možnosť, iba 

vyhlásiť referendum. Ako je postavená otázka a čo sa tým sleduje? 

Mgr. N. Babiaková – ak bude referendum platné, vyplynie z neho, že bude plaváreň 

zachovaná. Aj keď bude neplatné, plaváreň sa zachová. Druhá časť otázky, aby ju mesto samo 

prevádzkovalo, aj toto je zachované, mesto ju prevádzkuje prostredníctvom Bytovej správy, s. 

r. o..  

Mgr. M. Macharik -  právna stránka veci, keby sa to neprijalo, muselo by sa MsZ opakovať. 

Asi pred 8 rokmi dostalo MsZ informáciu od riaditeľa Bytovej správy, s. r. o., v akom stave je 

plaváreň. Je to 60 ročná stavba, stále sa opravuje, inicioval, aby sa opravila komplexne, celé 

to má svoj vývoj. Predstavil si, že bude štúdia, projektová dokumentácia, plány sú, idú 

pomalšie. Teraz je štúdia, PD, obstarávanie firmy, je tam veľa príprav. Nie je čas a energia na 

detaily, treba venovať energiu a čas tomu, ako to bude ďalšie roky fungovať. Je za to, aby sa 

tieto stretnutia dotiahli. V referendovej otázke je chyba, nie je tam termín. Veľa práce bolo na 

projekte a kalkulácii. Občania majú právo na referendum.  

Mgr. N. Babiaková – mesto vyhlási referendum, je na to nárok. Otázka sa meniť nemôže, 

nehovorí však podstatu. Vo veciach treba pokračovať. Termín je do 30. 6. 2024 na dodanie 

PD k plavárni, vtedy sa pripraví stavebné povolenie, mesto sa bude uchádzať o finančné 

zdroje. Dokumentácia je rozdelená na 2 etapy, jedna časť bude žiadaná z Fondu na podporu 

športu, budú tam aj detské prvky. Cieľom mesta nie je plaváreň zbúrať, ale opraviť. 

Prevádzka bude drahá. Čím viac bude služieb, tým väčšia šanca bude, že aj príjem bude väčší. 

Prevádzkovateľ môže byť aj Mesto. Komunikuje s primátorom Žiaru nad Hronom, ich mesto 

zrekonštruovalo plaváreň cca za 4,5 roka. Je väčšia. Hovorila s ministrom nového 

ministerstva športu a CR, aby jedným z bodov rokovania boli aj plavárne. Snahou je veci 

riešiť, projektanti sú ústretoví. Ona nie je proti. Postavenie novej plavárne nie je lacné. Treba 

sa pozrieť na štadión, je pekný a slúži.  

H. Koťová – podľa tohto musí byť referendum. Čo ak to poslanci neschvália? Aby sa 

uznesenie prijalo, stačí nadpolovičná väčšina, ak sa neschváli, môžeme sa stretávať stále, je to 

dané zákonom.   

Mestské zastupiteľstvo bez zmien a doplnkov prijalo             

 

Uznesenie č. 55/2024 

 

Mestské zastupiteľstvo  

A. K o n š t a t u j e  

1. dňa 18. 4. 2024 bola mestu Banská Štiavnica doručená petícia skupiny viac ako 30 % 

oprávnených voličov mesta, požadujúca vyhlásenie miestneho referenda  o zachovaní 

a prevádzkovaní mestskej plavárne v súlade s § 4 ods. 3 písm. m Zákona SNR č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, 

2. petícia bola overená v termíne od 24. 4. 2024 do 3. 5. 2024 v zmysle §11a ods. 3 

Zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

a v súlade s uznesením Mestského zastupiteľstva v Banskej Štiavnici č. 51/2024 zo 

dňa 24. 4. 2024, 

3. na základe výsledkov overenia petície, petícia splnila zákonné podmienky podľa § 11a 

ods. 1 písm. c  uvedeného zákona v bode 2 a Zákona SNR č. 85/1990 Zb. o petičnom 

práve v znení neskorších predpisov. 

 

B. V y h l a s u j e  

1. miestne referendum v meste Banská Štiavnica s nasledovnou otázkou: 
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„Súhlasíte s tým, aby mesto Banská Štiavnica zachovalo mestskú plaváreň, otvorilo    

a samo ju prevádzkovalo – Kúpele-plaváreň, Mládežnícka 10, 969 01  Banská 

Štiavnica?“  

Oprávnení voliči zakrúžkovaním označia na hlasovacom lístku odpoveď ÁNO alebo 

NIE. 

C. U r č u j e  

1. deň konania miestneho referenda: sobota 29. 6. 2024,  

2. čas konania miestneho referenda: 7:00 – 20:00 hod., 

3. lehotu na vytvorenie okrskov a miestností pre hlasovanie  do 24. 5. 2024, 

4. lehotu na delegovanie členov do orgánov pre miestne referendum do 5. 6. 2024 do 

13:00 hod. prostredníctvom podateľne mestského úradu, 

5. termín konania prvého zasadnutia mestskej a okrskovej komisie do 19. 6. 2024. 

 

D. Z r i a ď u j e  

1. orgány pre miestne referendum nasledovne: 

a) mestskú komisiu pre miestne referendum s minimálnym počtom členov 5, 

b) 7 okrskových komisií pre miestne referendum. Každý okrsok s počtom členov komisie 

minimálne 5, 

c) súhlasí so zriadením funkcie zapisovateľa pre príslušné komisie. 

 

Hlasovanie:  

Prítomných 8, hlasovalo 8    za 7, proti 0, zdržal sa 1 

 

4. Návrh na rozpočtové opatrenie č. 4/2024 

 

Písomná správa tvorí prílohu zápisnice. Predložila ju a spravodajstvo k bodu podala Mgr. N. 

Babiaková, primátorka mesta, spracovateľkou je Mgr. M. Sláviková, vedúca ekonomického 

oddelenia. Ušetria sa finančné prostriedky na položke mzdy – opatrovateľky, pretože 

MPSVaR poskytne nenávratný finančný príspevok na opatrovateľskú službu ako refundáciu 

nákladov spojených s poskytovaním terénnej opatrovateľskej služby. Navrhujú sa zmeny 

v rozpočte, 100 tis. € sa presúva na údržbu miestnych komunikácií a 10 tis. € na náklady 

spojené s referendom.  

Diskusia:  

H. Koťová – projektom opatrovateľskej služby sa podarila úžasná vec, vie koľko úsilia to 

stojí, teší sa tomu.  

Mgr. N. Babiaková – je to veľká položka z rozpočtu mesta, je to potrebné.  

Š. Mičura – rekonštrukcia Dolnej ulice, hovorilo sa o tom, aká je predstava, aký je 

harmonogram opravy ulíc podľa dôležitosti. Tlmočí názor poslancov JUDr. D. Lukačku a Ľ. 

Baráka, ktorí sa nemohli zúčastniť rokovania, že prioritne sa mala skôr opraviť Mládežnícka 

ulica ako Dolná ulica. Spýtal sa, odkiaľ pokiaľ sa bude cesta opravovať, podľa akej PD a akou 

technológiou? 

Mgr. N. Babiaková – harmonogram poradia ulíc je spracovaný, robila sa Učiteľská ulica (12 

tis. €), ďalej to bude Požiarnická ulica I. časť. Dolná ulica sa bude robiť v časti od kostolíka 

po kruhový objazd na Križovatke, starý povrch sa zbrúsi a dá sa nový asfalt (99 tis. €). Po 

tejto úprave sa bude robiť Mládežnícka ulica od policajtov po internát (cca 45 tis. €). Treba 

opravu ciest aj na Bankách a Pod Paradajzom, ktoré sa budú robiť. PD sa robí na cestu – 

odbočku z cesty I. triedy na Drieňovú, odvodňovacie rigoly sa musia urobiť nanovo. Výška 

nákladov sa nevojde do tohtoročného rozpočtu, ale do roku 2025.  
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Š. Mičura – na Dolnej ulici pred objektom bývalého nábytku je jama, znemožňuje chodcom 

ísť po chodníku, omietka sa znehodnocuje. Požiadal, aby sa aj táto úprava zahrnula do 

opravy.  

Mgr. N. Babiaková – môže sa urobiť aj toto. Ešte je potrebné meniť zlomenú dlažbu, bude 

pracovná čata, pokúsia sa to opraviť, ak sa to bude dať.  

Mgr. M. Macharik – nadväzuje na prezentovanú štúdiu Dolná ulica, je v tom zahrnuté 

zväčšenie chodníka, vyspádovanie a odvodnenie cesty. Cesta je dostatočne široká. Dal by 

zvážiť, či je to v tejto fáze potrebné. Je kritická situácia čo sa týka financií.  

Mgr. N. Babiaková – mesto momentálne nemá prostriedky na úpravu Dolnej ulice podľa 

spracovanej štúdie. Mesto preindexovalo rozpočet na Katovu ulicu, dala sa do zásobníka 

projektov IÚS BBSK na realizáciu ulíc.  

Zajtra odchádza žiadosť v zmysle PD na opravu administratívnej budovy TS, m. p. na 100 % 

financovanie. Podala sa žiadosť na mechanizmy pre zberný dvor.  

V piatok bude rokovať s Ing. arch. D. Búrim, zhotoviteľom PD na opravu kultúrneho centra, 

ide sa rokovať o PD na rekonštrukciu amfiteátra. Balík sa zvýšil na 215 tis. €.   

Mestské zastupiteľstvo bez zmien a doplnkov prijalo   

        

Uznesenie č. 56/2024 

 

Mestské zastupiteľstvo 

A. S c h v a ľ u j e  

Rozpočtové opatrenia  v zmysle zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a  doplnení niektorých  zákonov v znení neskorších 

predpisov nasledovne: 

 

1) Povolené prekročenie  príjmov  
eur 

Ekon. 

klasifikácia 

 Názov  rozpočet Zmena + 

            - 

rozpočet po zmene 

312 001  NFP MPSVaR – Poskytnutie 

príspevku na opatrovateľskú službu 

0 +     100 000     100 000 

 

2) Presun rozpočtovaných prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu nasledovne: 
Program Funkčná 

klasifikác

ia 

Ekon. 

Klasifikáci

a 

Názov  rozpočet  

Zmena 

Presun z položky 

 

rozpočet 

po 

zmene 
7.2.1 04.5.1 635 Údržba MK - iní  115 000 + 100 000 Mzdy - opatrovateľky 215 000 

14 01.6.0 637 004 Všeobecné služby - 

referendum 

       0 +  10 000 Dotácia na plaváreň – 

Bytová správa sro 

  10 000  

Hlasovanie:  

Prítomných 8,  hlasovalo 8 za 8, proti 0, zdržal sa 0 

 

5. Rôzne 

 

H. Koťová – opýtala sa, na Učiteľskej ulici sa asfaltovala cesta, nevyšiel jeden chodník, 

požiadala aby sa našli finančné prostriedky a dorobilo sa to.  

Mgr. N. Babiaková – bola tam, môže sa to urobiť. Dali sa tam aj kvetináče, niet toho, kto by 

kvety zasadil. Cesta je pekne spravená.   

H. Koťová – výkopy T-COM, nie je upravený terén po rozkopávkach. Komunikovala aj s p. 

Janovským z TS, m. p., vysvetlil že je to na realizátorovi stavby.  

Mgr. V. Göndöčová – oznámila, že po včerajších dažďoch im vyrazila voda v objekte na 

Ružovej ulici, nastala porucha na kanalizácii, prepadla sa. 
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Mgr. M. Macharik – ku téme OZ Margarétka a SČK, ako sa vyriešili priestory? 

Mgr. N. Babiaková – je to v riešení, zajtra príde zástupca Agelu, a. s., pôjdu sa pozrieť na 

priestory, kde by mohol ísť SČK.  

Dohodla s riaditeľom nájom 1 €, bude treba doplatiť energie. V priestoroch MŠ zostáva zubná 

technika a OZ Margarétka. SČK pôjde pozrieť priestory do nemocnice, zajtra sa to uzavrie.  

Mgr. M. Macharik – SČK ak pôjde preč, bude im mesto prispievať? OZ Margarétke prispeje 

BBSK, mesto sa odbremení.  

Mgr. N. Babiaková – mesto prispieva 100 € na mesiac a na klienta, OZ Margarétka má 

nájom 1 € + uhrádzajú si energie. Ak pôjdu pod BBSK, platili by nájom MŠ, odpadla by 

mestu povinnosť platiť 100 € mesačne na klienta. Ľudia potrebujú pomoc od mesta. SČK robí 

robotu v prospech ľudí, táto je potrebná. Možností je veľa. Materská škola má o 9 detí viac. 

Mesto nedostane peniaze z fondov, pokiaľ sa priestory prenajímajú.  

Š. Mičura – treba riešiť parkovanie na Dolnej ružovej ulici, opravuje sa tam dom, nedá sa 

prejsť, parkujú tam stavebníci. Popred evanjelickú faru sa nedá väčším autom prejsť. Parkujú 

tam autá, ktoré nemajú platné PPK. Poprosil doplniť do VZN o parkovaní, aby sa vracali staré 

parkovacie karty mestu. Mestská polícia musí veci riešiť. Na Námestí sv. Trojice sa otáčajú 

autá, treba tomu zamedziť. Parkovanie motoriek na trotuári nie je povolené. Dlažba je v zlom 

stave. Na minulom rokovaní MsZ riešili ako bude fungovať OZ Margarétka a SČK. Je 

prekvapený, ako to dopadlo. SČK si zo svojich prostriedkov opravili priestory a idú preč. Kde 

je tu spravodlivosť? Keby mohol, dal by všetky subjekty z budovy MŠ preč a dal by priestor 

k dispozícii materskej škole, aby mohli čerpať fondy a opraviť ju. Je tam investičný dlh. Je to 

materská škola na najväčšom sídlisku, je v horšom stave ako na obci.  

Mgr. N. Babiaková – SČK sa sám rozhodol, je pravda, že sa to musí riešiť komplexne. 

Postupne sa to musí vyriešiť.  

H. Koťová – tu sa dohadujú, ľudia z OZ Margarétka majú hendikep. SČK zriadil DSS. Boli 

na VÚC, aj oni riešia veci. Budú platiť nájom.  

Mgr. N. Babiaková – veci sa riešia podľa toho, ako ich prinesie čas. Vždy sa vedeli 

dohodnúť. Chceme peknú škôlku.  

Mgr. L. Pellegrini – pozval v mene FK BS poslancov, rodičov a starých rodičov na štadión, 

kde bude 7. 6. (piatok) Deň detí.          

Mgr. N. Babiaková – parkovanie na Botanickej ulici, dá sa to do budúcna riešiť ako pešia 

zóna. Bude sa tým zaoberať.  
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6. Záver    

 

Po prerokovaní všetkých bodov primátorka mesta poďakovala prítomným za účasť 

a zasadnutie mestského zastupiteľstva o 14. 40 hod. ukončila.          

 

Celý priebeh rokovania je zaznamenaný zvukovou nahrávkou.  

Zápisnica prečítaná a na znak súhlasu podpísaná.  

 

 

 

                     Mgr. Henrieta Godová                               Mgr.  Nadežda Babiaková 

           poverená zastupovaním prednostky           primátorka mesta  

 

 

o v e r o v a t e l i a :  

 

 

 

I.  overovateľ:                                                   II. overovateľ:  

Miroslava Majerská                                        Mgr. Lukáš Pellegrini  

 

 

Zapísala:  

Eva Turányiová  



90 

 

 

Na rokovaní bolo prítomných 8 poslancov MsZ, t. j. 67 % účasť.  

 

 

 

 
 

 

 

 

Uznesenie č. 
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ZD

RŽ

NE

HL

Bačík Pavel, RNDr. I I I I

Barák Ľubomír neprítomný neprítomný neprítomný neprítomný 

Ernek Peter, Mgr.  neprítomný neprítomný neprítomný neprítomný 

Göndöčová Viera, Mgr. I I I I

Koťová Helena I I I I

Krátky Martin, Ing. Mgr. I I I I

Lukačko Dušan, JUDr.  neprítomný neprítomný neprítomný neprítomný 

Macharik Martin, Mgr. neprítomný I I I

Majerská Miroslava I I I I

Mičura Štefan I I I I

Pál Mikuláš, Mgr. neprítomný neprítomný neprítomný neprítomný 

Pellegrini Lukáš, Mgr. I I I I

7 0 0 0 8 0 0 0 7 0 1 0 8 0 0 0

Počet prítomných: 7 8 8 8

Mestské zastupiteľstvo konané dňa: 23. 05. 2024

53/2024 54/2024 55/2024 56/2024


